

REPUBLIC DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

MINISTÈRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

UNIVERSITÉ DE MAROUA

CABINET DU RECTEUR

N°2020/373 C/UMa/R/DFMIP



Tél : 222 29 50 26 - Fax : 222 29 50 12

<http://www.univ-maroua.cm>
rectorat@univ-maroua.cm

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

THE UNIVERSITY OF MAROUA

RECTOR'S CABINET

05 OCT 2020

Maroua, le

COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE

Le Recteur de l'Université de Maroua informe les candidats aux concours d'entrée en première année du cycle d'Ingénieurs de conception en cinq (05) ans et en troisième année du cycle d'Ingénieurs de conception en trois (03) ans à la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières (FMIP) de l'Université de Maroua, que les épreuves écrites desdits concours initialement prévues le 10 octobre 2020 sont reportées au 05 novembre 2020.

Par ailleurs, la date limite de dépôt des dossiers de candidatures est reportée au 02 novembre 2020.

Copie : MINETAT/MINESUP

Le Recteur / The Rector



P. Idrissou Allum

REPUBLICUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

UNIVERSITE DE MAROUA

CABINET DU RECTEUR

N°2020/373 C/UMa/R/DFMIP



B.P. 46 Maroua

Tél : 222 29 50 26 - Fax : 222 29 50 12

<http://www.univ-maroua.cm>

rectorat@univ-maroua.cm

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

THE UNIVERSITY OF MAROUA

RECTOR'S CABINET

Maroua, the 05 OCT 2020

PRESS RELEASE

The Rector of the University of Maroua, hereby informs candidates to the competitive entrance examination into the first (1st) year of the training for Masters in Engineering degree in five (05) years and the competitive entrance into the third (3rd) year of the Master in Engineering degree in three (03) years of the Faculty of Mines and Petroleum Industries (FMPI) of the University of Maroua, that the written part of the examination initially scheduled for the 10th of October 2020 is postponed to the 5th of November 2020.

Moreover, the deadline for the submission of application files is November 02nd, 2020.

CC : MINETAT/MINESUP

The Rector / Le Recteur



Pr. Idrissa Olloum